

# 价值工程

# 目 录

2010年12月中旬刊(总第223期/第29卷)  
1982年创刊 2010年12月18日出版

中国价值工程学会 会刊  
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

名 誉 顾 问: 袁宝华 张彦宁 张宝明 苏立功  
编委会主任: 黄锦奎  
封面刊名题字: 袁宝华

主管单位:  
河北省科学技术协会

主办单位:  
中国技术经济研究会价值工程专业委员会  
河北省技术经济管理现代化研究会

名誉总编: 邵明信  
总 编: 高志彪  
副 总 编: 王乃静 沈岐平 宋辉 安景文  
总 编 室: 马慧霞 师瑞  
电 话: 0311-87024742

编辑部: 马云巧 田彦 范文 丛林 张崇 刘希  
任海涛 王丹丹 杨莹莹 孟慧玲 张迎黎  
司义凤 吕光辉 张立芳 苗运强 张新颖  
苏媛月 焦建明

电 话: 0311-83020178 传 真: 0311-87024742

投稿邮箱: vezzsbjb@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明 王荷叶 周超 杨丽

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红 王向宇

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

广告经营许可证: (石市) 1301024D00032

印 刷: 石家庄市联盟印刷厂

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄市槐安西路 88 号卓达  
物业楼 A501 室

邮 编: 050091

国内定价: 30.00 元人民币

海外定价: 30.00 美元

商务运营: 石家庄冀发文化传媒有限公司

\* 价值工程 \*

关于价值工程的“最大价值”与“最低费用” ..... 王飞(1)

\* 价值与创新 \*

技术创新战略联盟管理风险控制 ..... 李攀(3)  
林业可视化技术推广模式及其创新 ..... 刘云玲等(5)  
浅析节目主持人的人格价值 ..... 高璐(7)  
区域创新理论的内涵和要素的分析与研究 ..... 杨拴强等(8)  
建筑工程项目人性化管理与创新价值体系之我见 ..... 周大群(10)  
论螺旋型知识共享创新模式的构建 ..... 金潇明等(11)  
陕西省体育运动学校后备人才培养体制的创新思路研究 ..... 马飞(14)  
云南省粮食安全对策研究 ..... 张海翔等(15)  
论政务信息处理方式及行政价值取向的转变 ..... 张雅丽(17)  
马克思主义中国化的历史文化渊源 ..... 张庆利等(18)  
在素质教育中培养学生的创新思维能力 ..... 王冬杰(20)  
对平面构成课堂教学的探讨 ..... 田朋(21)  
文化发展的当代特性与中国文化创新 ..... 何振鹏(22)  
应用 UC 软件对《机械设计基础》课程改革探索 ..... 赵元等(23)

\* 工业工程 \*

我国汽车零部件行业问题分析 ..... 董丁丁(25)  
采油螺杆泵直旋机构设计与仿真 ..... 曹燕等(26)  
浅析影响机械加工精度的因素 ..... 瞿继九(28)  
基于永磁机构的真空断路器 ..... 方彦(29)  
环境制约下装备制造结构优化升级问题研究 ..... 张汝霞等(30)  
高压输电线路的防雷 ..... 梁兴(32)  
关于 110kV 线路避雷器故障的分析与探讨 ..... 邓刚(34)  
探究化工分离器自动焊接工艺设计 ..... 张焕明(35)  
某型火炮虚拟样机的建立及可信性验证 ..... 陈华等(36)  
生化处理过程中含氮化合物的相互转换及检测方法探讨 ..... 王丽萍等(38)  
井巷冒顶的原因、预防措施及处理方法 ..... 钟波等(39)  
在数控车床加工中刀具位置补偿的应用 ..... 徐兴泰(40)  
工业网络测控系统的应用研究 ..... 王景敏等(41)

\* 供应链·价值链 \*

典型村镇集贸市场冷库配置技术研究 ..... 刘磊等(42)  
马六甲海峡与中国石油运输安全 ..... 胡利明等(44)  
基于 ISM 的供应链弹性影响因素分析 ..... 朱新球(45)  
基于 GRAPPLE 和 XP 的管理信息系统的开发 ..... 任南等(47)  
基于熵权和 TOPSIS 法对工程材料供应商选择的评价研究 ..... 谢玖琪等(49)  
可拓综合评价方法在图书供应商选择中的运用 ..... 李晓萍等(51)  
建设现代商务和港口物流实验教学中心的实践与探索 ..... 高本新(53)

\* 工程与质量 \*

不确定环境下核电项目进度动态优化控制分析 ..... 付孝泉等(54)  
浅析高速公路桥梁铰缝的损坏及预防措施 ..... 雷金艳等(56)  
浅谈超声波检测混凝土缺陷的基本原理及主要影响因素 ..... 刘永福等(57)  
高标号混凝土施工质量控制的主要措施 ..... 孙玉林(58)  
从工程案例看《制图》 ..... 韦相贵(59)  
SMA 沥青砼路面施工质量与通病防治 ..... 周庆炎(60)

\* 建筑与施工 \*

管棚法超前支护技术在破碎围岩隧洞开挖中的应用 ..... 王利(61)  
桥面铺装层研究与应用国内外现状 ..... 马光述(62)  
浅谈长春市四环路排水工程设计 ..... 谭淑云等(63)  
公路工程施工招标投标报价技巧 ..... 龚丽华等(64)  
浅谈高层民用建筑供电系统电气防火措施与技术 ..... 杨宝泉等(65)  
高层建筑施工管理存在的常见问题及对策 ..... 任兆江(66)  
论喀斯特地质下人工控孔 ..... 马法军(68)  
青岛地铁北站超大型基坑支护设计 ..... 孙加明等(69)  
我国建筑节能发展现状研究与思考 ..... 单锦贤(71)  
大型地下商业空间建筑防火设计的几点思考 ..... 余飞(72)  
地表荷载作用下老采空区注浆工程研究 ..... 王冬丽等(73)  
浅谈家居装修合同管理 ..... 张孝忠等(74)  
青岛滨海广场研究与分析 ..... 赵雪等(75)

建设项目实施阶段全过程造价控制实践探讨 .....	蒋月定(77)
浅谈煤矿斜巷轨道运输保护系统的完善 .....	韩轶等(78)
抗滑桩技术在古滑坡堆积体边坡处理中的成功应用 .....	王利(79)
浅谈公路建设中砂性土路基填筑的施工工艺 .....	智强(80)
居住区景观设计的探讨 .....	刘艳青(81)
建筑设计在建筑抗震设计中的研究 .....	胡铁亮(82)
浅析高层住宅结构设计中的含钢量控制 .....	何耘天(83)

**\* 企业管理 \***

国外企业家认知研究最新进展 .....	廖润松等(84)
企业信息技术服务管理平台 .....	杨文华(85)
医药制造业人力资源与产业发展水平的灰色关联度分析 .....	吴菲等(86)

对西方经济学中生产理论下厂商总收益最大化问题的探讨及思考 .....	卓永斌等(88)
------------------------------------	----------

浅析外资在华并购的管制与治理 .....	谭繁华(89)
小议医院财务分析工作 .....	叶竹英(91)
浅谈信息化与国有企业管理流程再造 .....	袁辉(92)
现代管理理论热点问题研究 .....	范建华(93)
浅谈改善中小民营企业运营资金管理对策 .....	邵伯红(94)
供暖系统失水原因及防治措施 .....	刘茜(96)
煤炭企业财务管理存在的问题与对策 .....	张晓彦(97)
基于绩效管理的高校教师教育技术能力评价指标构建 .....	唐雪莲等(98)
高等职业教育中的校企合作浅论 .....	陶月恒(99)

**\* 财经金融 \***

金融危机对服装业的影响综述 .....	姚玉婷等(101)
基于提高创业能力的西方经济学教学改革的研究 .....	姚宗建(102)
中国居民收入差异和消费水平的关系研究 .....	杨西京(103)
试论我国会计职业道德建设 .....	王冬霞(106)
关于规范房地产抵押贷款估价工作的思考 .....	郭俊伯(107)
关于构建纳税服务评价体系的几点思考 .....	牟森等(108)
个性化推荐系统对移动电子商务消费者购买决策的影响力及其应用策略 .....	宿恺等(109)
金融市场建设对人民币国际化的作用分析 .....	梁小龙等(111)
浅析增值税转型改革对会计核算的影响 .....	文君(113)
渭南市农业产业化在农村经济中的问题及对策 .....	屈晓娟(114)
关于全面预算的辨析 .....	柴美群等(115)
电子商务诚信交易问题分析及对策探讨 .....	张玉嵩(117)
借鉴国外经验 全过程降低工程造价 .....	刘睿(118)

**\* 信息技术 \***

基于 VTK 的人脑 MR 图像的脑区分割与三维重建 .....	张海燕(119)
陕西东府皮影戏数字化发展的思考 .....	杨方琦等(121)
浅谈 WCDMA 的功率控制技术 .....	吴静等(123)
新信息环境下的参考咨询工作 .....	杨丽芸(124)
机载管理系统的发展趋势 .....	贾临生等(125)
基于 RFID 技术的未来超市的构建方案 .....	陆清华(127)
基于 BP 神经网络的时间序列预测研究 .....	郭峰等(128)
计算机技术在数字博物馆中的应用 .....	冀亚丽等(130)
浅谈无线网络中的主要技术 .....	景娜(131)
RS485 串口通信软件的设计及在风电控制系统的应用 .....	卢钢等(133)
3G 时代中国联通竞争策略研究 .....	符亚男等(134)
论电子政务信息系统的负效应与伦理诉求 .....	王亚强(136)
FD2 自动化检测系统 .....	郭海燕(137)
偏振光实验中的定量分析 .....	丰建梅等(139)
智能视频监控技术在监狱中的应用 .....	张俊芳(140)
浅析数据挖掘在高校图书馆中的应用及优势 .....	王学成(142)
浅析数据挖掘在就业管理信息系统中的应用 .....	孙继龙(143)
我国电子政务建设的障碍因素 .....	吕洪祥(145)
嵌入式 web 技术在电网远程监测系统中的应用 .....	潘海霞等(146)

**\* 理论与实践 \***

地方中小型高校办学理念的误区及其对策 .....	陈海利等(148)
将硅片干法刻蚀技术引入设计性、研究性的普通物理实验 .....	李卫(150)
ATF 引起自动变速器故障分析 .....	边博(151)
国外引进污泥焚烧装置的研究与再次改造 .....	董飞等(152)

铜粉、石墨改性 UHMWPE 复合材料摩擦学性能研究 .....	黄传辉等(154)
高效液相色谱法测定血清中地西洋浓度方法的改进 .....	陈子春(156)
浅谈食品微生物检测技术和方法 .....	陈鹏云(157)
应用 ANSYS 建立再生混凝土随机骨料模型的方法研究 .....	常彦铮(158)

**\* 法制天地 \***

“入室抢劫”浅议 .....	孙书强(160)
强化护生法律意识的探讨 .....	许家萍(161)
浅谈房产登记制度 .....	李宁(162)
激活陪审选择权的进路:规制与救济 .....	白彦萍(163)
强化法制教育,促进依法治国 .....	孙颖红(165)
少年罪错司法防治域外借鉴研究 .....	陈小炜等(166)

**\* 教育与培训 \***

大学生身体自我研究述评 .....	王翠萍(168)
浅析构建“双师型”教师的有效途径 .....	王艳(170)
数学专业课程分层次教学的研究与实践 .....	陈广锋等(171)
高校中文系外国文学课程教学的困境与出路 .....	梁卫华(172)
论心理契约双向视角在高校教育中的应用 .....	解军强等(174)
幼儿园对幼儿进行就餐礼仪教育的意义及方法 .....	傅媛蕾(176)
论“知、形、研一体”教学模式的特点 .....	肖淑芬(178)
浅析高职院校科研工作新思路与方法 .....	刘延民(179)
培养高校大学生正确的减肥理念 .....	李伙功等(180)
关于高职学生预备党员顶岗实习期间考核体制研究初探 .....	张仕青(182)

关于中俄联合培养本科生项目学生就业问题的思考 .....	刘胤廷(183)
基于虚拟机的网络安全课程实验教学研究与实践 .....	赵学民等(185)
社会体育专业课程体系建设研究 .....	杨建毅等(186)
汽车专业教学中考核评价的研究 .....	任春晖(188)
大学生网络思想政治教育方式的研究 .....	吕玉梅等(189)
运用多种电教媒体,提升幼儿教师课件制作水平 .....	姜黎明(191)
基于案例难度矩阵的物流管理课程案例教学方法研究 .....	黄颖等(192)

高职高专全方位教学质量监控与评价组织体系的构建 .....	张立莉等(194)
-------------------------------	-----------

高职院校工学结合人才培养模式的实施现状研究 .....	安霞(195)
浅谈如何提高职业道德的整体水平 .....	白凤玲(197)
对高等数学教学中渗透数学史的认识 .....	殷君芳(198)
高职院校思想教育工作合力的探讨 .....	柴秀梅(199)
新疆高职院校营销现状浅析 .....	丘晓明(200)
以内外因辩证关系审视大学生形体塑造课程的重要性 .....	答英娟等(202)

从“森林效应”看民办高校教师绩效考核体系构建的必要性 .....	刘朋等(203)
----------------------------------	----------

一类含有 Sobolev-Hardy 临界指数的边界奇异性椭圆方程正解的存在性 .....	刘志扬(204)
-----------------------------------------------	----------

大学生村官适岗状况与发展机制问题研究 .....	魏学庆等(206)
对我国陕北地区大学生体育生活现状的调查分析 .....	闫强(207)
高职专业教育与创业教育融合思考 .....	洪霄等(208)
浅谈高校二级学院办公室工作的管理艺术 .....	张金华(210)
中药专业理实一体化教学改革研究与实践 .....	冯维希等(212)
论高职院校学术权力的强化 .....	马圳炜(213)
高职艺术设计专业工学结合教育模式实践与研究 .....	严增斌(216)
新时期高校校园文化逻辑结构研究 .....	王伟(218)
高职院校开展职业技能大赛的探索与思考 .....	杜娟丽等(220)
高校勤工助学体系优化研究 .....	吴昊等(221)
评《文字学概要》“形体的演变”二章 .....	于璐(223)
高校实施体育有偿服务可行性探讨 .....	陈健(225)
有机化学及实验教学的研究 .....	徐怀春(226)

平面上的无穷级 Dirichlet 级数的超越 .....	夏依买尔旦·阿帕尔等(227)
光纤通信技术“教学做一体化”教学模式研究与探讨 .....	田国栋(228)
高职院校专业生命力评价信息系统设计 .....	吴奇等(230)
浅析现代制造技术实践中融合理论教学模式 .....	王吉林等(231)
基于特征差异的大学生心理健康统计分析 .....	沈小裕等(232)
《机械制图》课程教学探讨 .....	羌馨梅(234)

日语阅读课的教与学 .....	李红旗(235)	艺术类实验的特征及其实验室建设定位 .....	刘建民等(281)
高校学生干部定位和现状调查分析 .....	潘雪峰等(237)	如何加强高职院校学生在机械设计基础课程教学中能力的培养 .....	古丽巴哈尔·若孜(282)
普通高校服务行业与地方经济社会发展的内部动力机制研究 .....	王超等(238)	对高职院校多媒体课件制作及使用的思考 .....	宋翔(283)
高育人目标应准确定位于培养技术应用型人才 .....	张晓玲(240)	"五步导学法"在开放教育会计本科案例课程中的应用探索 .....	王倩等(284)
促进高校教学与科研良性发展的方法探索 .....	张雄星等(241)	高校校园文化建设的理性思考 .....	潘小宇(285)
地州本科学院大学生人格发展现状及其影响因素研究 .....	李禹谔(242)	辅导员报告会如何完善 .....	宣仁旗(287)
高职工程力学中的问题式教学法 .....	锁小红(244)	篮球运动对大学生健身价值的研究 .....	王宇等(288)
文化视野下的大学公共外语教学 .....	马琰(245)	从"以人为本、全面发展"的角度审视我国高校体育教材建设 .....	王锋等(289)
浅析高校思想政治教育工作中如何充分发挥学生党员作用 .....	胡锦涛等(247)	定向运动的起源及在我国的发展概况 .....	杨丹亚等(290)
宁夏回族教育发展的多重困扰及其对策 .....	白光珍等(248)	基于量子粒子群算法的连杆机构的优化设计 .....	周凌(291)
蒲城县城区小学生课外辅导现状调查 .....	王亚娟(250)	基于工作过程的"包容性"课程体系架构之管见 .....	董皓玥(293)
科学化:高职院校教学管理的终极目标 .....	陆涓(251)	论高职高专英语教学的就业导向性 .....	叶华(294)
基于CBI的高职电子信息专业英语教学模式改革 .....	徐玲(253)	<b>* 百家论坛 *</b>	
大学英语听力教与学中的策略要求 .....	陈昕昕(254)	战损装备抢修任务指派模型研究 .....	贺冀等(295)
高职院校高等数学课程评价之我见 .....	张钢民(255)	提升非权力领导力的途径探讨 .....	谢世杰(297)
关于高职交通土建类专业实践教学的研究 .....	仇益梅(257)	中世纪的骑士精神及其衰落 .....	张春梅(298)
兽医微生物学实验教学体系的构建 .....	田丽红等(258)	从"羊"字族看华夏先民的审美观 .....	李建国(300)
工科专业课程教学改革的关键性问题探讨 .....	高兴等(260)	怎样才能练好钢琴 .....	岳梦洁(302)
《英语听说》小班授课方法浅谈 .....	黄莹(261)	田径跑、跳、投运动项目中常见损伤及防治 .....	刘桂文(303)
高职院校图书馆党建工作创新研究 .....	马南湘(263)	英汉广告中的用词歧义现象研究报告 .....	郭苗苗等(304)
普通高校健美操教法探究 .....	王海虎等(264)	主体间性的研究视域 .....	张聪(306)
基于科学发展观的高校研究生管理考评体系 .....	刘晓萍(265)	广播电视干部队伍自身建设的思考 .....	詹碧澄(307)
《环境生态学》双语教学的探索与实践 .....	杨宇等(266)	浅谈我国西部贫困地区民间民俗文化的发展 .....	杨玮(309)
西安工业大学社会体育专业培养方案的调查研究 .....	项丽静等(268)	非战争军事行动中中小型应急兵站建设的思考 .....	刘洋等(311)
讨论法在《动物法律法规》课程教学中的意义及模式探讨 .....	周学红(269)	苹果醋酿造工艺的概述 .....	陈玮佳等(313)
高校区域图书馆建设中存在的问题与对策 .....	李明子(271)	浅解公共文化服务体系基本构成 .....	马丁(315)
五年制高职眼视光技术专业课程改革实施方案的研究 .....	施国荣(272)	欧克肖特政治哲学要义新释 .....	郑黎明(316)
民办高校新生学习适应性调查分析及对策研究 .....	王苓力(274)	刚与柔的完美融合 .....	王励等(318)
基于高职国际贸易专业工学结合模式构建的创新研究 .....	刘辉等(275)	公共娱乐人员聚集场所火灾管理对策 .....	刘伟等(320)
"和谐大学"中青年人才精神文化的健康培育 .....	孙爱东(277)	艺术的品质 .....	张健(321)
关于高校图书馆学术性文化服务的思考 .....	侯娟侠(278)	运动员营养补充与运动能力关系的研究 .....	张辉(322)
当代大学生责任意识缺失之浅析 .....	徐力(280)	文献检索语言基础浅说 .....	王中秋(324)
		西欧人文主义观念中的神性与人性 .....	郑英欣(325)
		研究生学术不端行为的成因分析与对策研究 .....	李志巧(327)
		创伤后应激综合征在国内的适用问题—刑法角度 .....	李晓鄂(328)

#### 国家级核心期刊 《价值工程》杂志约稿函

价值工程涉及技术、经济、管理等多学科,是多学科紧密结合、实施创新与优化的一门现代管理技术,而且还是一种重要的管理理念。价值工程的价值导向原则和创新本质,以及它的多学科化特性,将对科研创新、管理创新、产品创新、技术创新、组织创新产生重大影响和积极的促进作用。

《价值工程》创刊于1982年,是经国家新闻出版总署批准公开发行的经济综合性专业学术期刊,具有国际国内双刊号(国际刊号:ISSN 1006-4311 国内刊号:CN 13-1085/N),邮发代号:18-2。主管单位:河北省科学技术协会,主办单位:中国技术经济研究会价值工程专业委员会、河北省技术经济管理现代化研究会。《价值工程》是中国科技核心期刊(2008年入选)、中国科技论文统计源期刊。

《价值工程》是中国高等教育学会(价值工程分会)会刊、中国价值工程学会会刊。《价值工程》是中国核心期刊(遴选)数据库收入期刊、中国期刊网、中国学术期刊(光盘版)全文收入期刊,中国学术期刊综合评价数据库来源期刊、万方数据——数字化期刊群入网期刊、中文科技期刊数据库收入期刊。

##### \* 栏目开设:

本刊特稿、宏观经济、技术经济、价值与创新、供应链价值链、财经金融、企业管理、现代营销、企业文化、人力资源、价值工程、工业工程、工程技术、科研与创新、生命科学、工程与质量、建筑与施工、安全生产、信息技术、农林科技、计算机应用、教育与培训、文史研究、职教探索、法制天地、百家论坛、理论与实践、医药研究等。

##### \* 投稿须知:

1. 应另列,与中文相应的英文标题;作者姓名的汉语拼音;作者单位的英文全称及所在城市的汉语拼音及邮编。
2. 应另列,与中文相应的英文摘要和关键词。
3. 基金资助项目,应写明:基金全称、项目课题题目、项目编号。
4. "参考文献"若为图书,应注明:作者(译者)、书名、出版社、出版年份、页码。若为论文,应注明:作者(译者)、论文题目、刊载刊物(报纸)名称、出版年份和期号、页码(或报纸年、月、日)。各参考文献应在正文引述处之末,按出现先后顺序编号,相应以方括号角码标出。
5. 图、表应顺序标号,且应有名称;若系采用与其他资料,应注明资料来源。
6. 文稿应执行法定计量单位。
7. "作者简介",请写明姓名、出生年份、性别、籍贯(省、市、县)学位、职称(职务)、主要研究方向。
8. 为便于及时联系,请告知电话、电子信箱,并写明详细地址、邮编、单位,以便于刊发后邮寄。
9. 编辑部对来稿文章标题、内容有删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。文章中涉及图表、公式和英文部分作者应自行核准校对。凡录用文章,本刊有权入编数据库。
10. 切忌一稿多投,三个月内未收到本刊回复,作者即可自行处理。采用与否,均不退稿,请自留底稿。

# CONTENTS

## Value Engineering

(VE) Monthly  
Started in 1982

Proc. of the VE Committee  
of Chinese Technoeconomics  
Society (Chinese Society of  
Value Engineering)

Proc. of the VE Committee  
of Chinese High Education  
Society

Vol.29 12.b (Sum No.223)  
Published in Dec. 18, 2010

**Inscribed:** Yuan Baohua  
**Honorary Adviser:**  
Yuan Baohua, Zhang Yanning,  
Zhang Baoming, Su Ligong  
**Chairman of Editorial Board:**  
Huang Jinkui  
**Honorary Editor-in-Chief:**  
Gao Mingxin  
**Executive Editor-in-chief:**  
Gao Zhibiao  
**Vice Editor-in-Chief:**  
Wang Najing, Shen Qiping,  
Song Hui, An Jingwen

**Chief Editor's Department:**  
Ma Huixia Shi Rui  
**Sponsor:** Proc.the VE Committee,  
China Institute of Technology and Economy  
**Editor:** Editorial Team of VE  
**Publisher:** Magazine Publishing  
House of VE  
**Address:** Room A501, Zhuoda Property House,  
No.88 Huai'an Road  
**Tel:** (0311) 83020178  
**E-mail:** vezzsbjb@163.com  
**Ads.Registration:** I301024D00032

**Printed by:** Lianmeng Printing  
House, Shijiazhuang  
**Distributor:** Shijiazhuang Post  
Office  
**Subscriptions:** Chinese Local  
Post Office  
**Domestic Issue Code:** 18-2  
**Domestic Single Price:** ¥30.00  
**Overseas Single Price:** \$ 30.00  
**Open Publishing**  
ISSN 1006-4311  
CN 13-1085/N

### VE

1 Study on "Best Value" and the "Lowest Cost" of Value Engineering ..... Wang Fei

### VALUE & INNOVATION

3 Risk Control of Management of Technology Innovation Strategic Alliance ..... Li Zhi  
5 Forest Visualization's Diffusion Model and Its Innovation ..... Liu Yunling, *et al.*  
7 Analysis of Personality Value of Hosts ..... Gao Lu  
8 Analysis and Research on Intension and Factors of Regional Innovation Theory ..... Yang Shuanqiang, *et al.*  
10 My Opinion on Human-based Management of Construction Project and Innovation Value System ..... Zhou Daqun  
11 Discussion on Innovative Mode of Spiral Knowledge Sharing ..... Jin Xiaoming, *et al.*  
14 Research on Innovation Ideas of Reserve Personnel Training System in Sports Schools of Shaanxi Province ..... Ma Fei  
15 Research on Food Security in Yunnan Province ..... Zhang Haixiang, *et al.*  
17 Discussion on Handling Way of Government Information and Transformation of Administrative Value Orientation ..... Zhang Yali  
18 Historical and Cultural Origin of Chinalization of Marxism ..... Zhang Qingli, *et al.*  
20 Training the Creative Thinking Ability of Students in Quality Education ..... Wang Dongjie  
21 Discussion on Classroom Teaching of Planar Formation ..... Tian Peng  
22 Characteristics of Contemporary Cultural Development and the Innovation of Chinese Culture ..... He Zhenpeng  
23 Exploration on the Curriculum Reform of "The Basis of Mechanical Design" by Using UG Software ..... Zhao Yuan, *et al.*

### IE

25 Analysis of China's Auto Parts Industry ..... Dong Dingding  
26 Design and Simulation of Direct Rotary Organization of Oil Recovery Screw Pump ..... Cao Yan, *et al.*  
28 Analysis of the Factors that Affect the Machining Accuracy ..... Qu Jijiu  
29 Vacuum Circuit Breaker Based on the Permanent Magnetic Actuator ..... Fang Yan  
30 Research on the Optimized Promotion of Structure of Equipment Manufacturing Industry under the Environment Restriction ..... Zhang Ruxia, *et al.*  
32 Lightning Protection of High Voltage Transmission Line ..... Liang Xing  
34 Analysis and Discussion on Fault of the 110kV Line Lightning Arrester ..... Deng Gang  
35 Exploration on Design of the Automatic Welding Technology of Chemical Separator ..... Zhang Huanming  
36 The Construction of Virtual Prototyping of a Certain Type of Artillery and Credibility Validation ..... Chen Hua, *et al.*  
38 Mutual Conversion and Detection Methods of Nitrogenous Compounds in the Process of Biological Treatment ..... Wang Liping, *et al.*  
39 Causes, Preventive Measures and Treatment Methods of Roadway Caving ..... Zhong Bo, *et al.*  
40 Application of Tool Position Compensation in the Processing of CNC Lathe ..... Xu Xingtai  
41 Application Research on the Industry Detect-control Network System ..... Wang Jingmin, *et al.*

### SUPPLY CHAIN-VALUE CHAIN

42 Study on Configuration Technology of Cold Storage in Typical Bazaars ..... Liu Lei, *et al.*  
44 The Strait of Malacca and the Safety of China Petroleum Transport ..... Hu Liming, *et al.*  
45 Analysis of Supply Chain Resilience Influencing Factors Based on ISM ..... Zhu Xinqiu  
47 Management Information System Research Based on GRAPPLE and XP ..... Ren Nan, *et al.*  
49 Research on the Evaluation of Selecting the Supplier of Engineering Materials Based on Entropy Weight and TOPSIS Method ..... Xie Jiuqi, *et al.*  
51 Extensive Comprehensive Evaluation Approach for Book Supplier Selection ..... Li Xiaoping, *et al.*  
53 Practice and Exploration on the Construction of Modern Business and Experimental Teaching Center of Port Logistics ..... Gao Benxin

### ENGINEERING&QUALITY

54 Dynamic Optimization Control Analysis for Construction Schedule of Nuclear Power Plant Project in Uncertainty ..... Fu Xiaquan, *et al.*  
56 Analysis of the Damage of Hinge Joints in Highway Bridge and Preventive Measures ..... Lei Jinyan, *et al.*  
57 Discussion on the Basic Principles of Detecting the Defects of Concrete by Ultrasonic and the Main Factors ..... Liu Yongfu, *et al.*  
58 The Main Measures of Quality Control of High-grade Concrete Construction ..... Sun Yulin  
59 Looking "Mapping" from the Project Case ..... Wei Xianggui  
60 Quality Control in the Construction of SMA Asphalt Concrete Pavement and Prevention of Common Disease ..... Zhou Qingyan

### BUILDING&CONSTRUCTION

61 The Application of Piping Method Advanced Support Technology in the Excavation of Broken Rock Tunnel ..... Wang Li  
62 The Status of Research and Application of Bridge Deck Pavement at Home and Abroad ..... Ma Guangshu  
63 Discussion on Drainage Design of the Fourth Ring Road in Changchun City ..... Tan Shuyun, *et al.*

64 Skills of Pricing on Highway Engineering Construction Tender .....	Gong Lihua, <i>et al.</i>
65 Measures and Techniques of Electrical Fire Prevention of Power Supply and Distribution System in High Civil Buildings .....	Yang Baoquan, <i>et al.</i>
66 Problems Existing in the Management of High-rise Building Construction and Solutions .....	Ren Zhaojiang
68 The Manual Excavation in Karst Geology .....	Ma Fajun
69 Design of Large Excavation Supporting of Qingdao Metro North Station .....	Sun Jiaming, <i>et al.</i>
71 Research and Thinking on the Developing Status of Energy-saving of Chinese Building .....	Shan Jinxian
72 Thoughts on Fire Protection Design of Underground Commercial Space Building .....	Yu Fei
73 Research on Grouting in Old Mined-out Area under Surface Load .....	Wang Dongli, <i>et al.</i>
74 Discussion on Contract Management of Household Decoration .....	Zhang Xiaozhong, <i>et al.</i>
75 The Research and Analysis of Marina Square in Qingdao .....	Zhao Xue, <i>et al.</i>
77 Practical Discussion on the Cost Control in Whole Process in Implementation Phase of Construction Projects .....	Jiang Yueding
78 Discussion on the Improvement of Transportation Protection System of Mine Inclined Orbit .....	Han Yi, <i>et al.</i>
79 Successful Application of Anti-slide Pile Technology in the Slope Treatment of Ancient Landslide Accumulation Body .....	Wang Li
80 Discussion on Construction Technology of Subgrade Filling with Sandy Soil in Road Construction .....	Zhi Qiang
81 Discussion on Residential Landscape Design .....	Liu Yangqing
82 Research on Architectural Design in Seismic Design of Buildings .....	Hu Tieliang
83 Brief Analysis on Control of High-rise Residential Building Steel Content .....	He Yuntian

**ENTERPRISE MANAGEMENT**

84 Foreign New Development of Entrepreneurial Cognition .....	Liao Runsong, <i>et al.</i>
85 Management Platform of Information Technology Service in Enterprise .....	Yang Wenhua
86 Gray Incidence Analysis of Human Resources in Pharmaceutical Industry and Industrial Development .....	Wu Fei, <i>et al.</i>
88 Discussion and Thinking on Total Revenue Maximization of Manufacturers under the Production Theory of Western Economics .....	Zhuo Yongbin, <i>et al.</i>
89 Analysis of Control and Governance of Foreign Capital Mergers and Acquisitions in China .....	Tan Fanhua
91 Discussion on the Financial Analysis of Hospital .....	Ye Zhuying
92 Discussion on the Informatization and Reengineering of Management Process in State-owned Enterprise .....	Yuan Hui
93 Research on Hot Topics of Modern Management Theory .....	Fan Jianhua
94 Discussion on Improving Working Capital Management of Small and Medium Private Enterprises and Countermeasures .....	Tai Bohong
96 Causes and Prevention Measures of Water Loss of Heating System .....	Liu Qian
97 Problems in the Financial Management of Coal Enterprise and Solutions .....	Zhang Xiaoyan
98 Building Assessment Index of Educational Technology Ability of University Teachers Based on Performance Management .....	Tang Xuelian, <i>et al.</i>
99 Elementary Introduction to School-enterprise Cooperation in the Higher Vocational Education .....	Tao Yueheng

**FINANCE&ECONOMICS**

101 The Literature Review of the Influence on the Apparel Industry by Financial Crisis .....	Yao Yuting, <i>et al.</i>
102 Teaching Reform of Western Economics Based on Improving Entrepreneurial Capacity .....	Yao Zongjian
103 The Relationship between the Income Differences of Chinese Residents and Consumption Level .....	Yang Xijing
106 Discussion on Professional Ethics Construction of Accounting in China .....	Wang Dongxia
107 Thinking on the Regulating Valuation Work of the Real Estate Mortgage Loan .....	Guo Junbo
108 Thoughts on the Construction of Tax Service Evaluation System .....	Mu Sen, <i>et al.</i>
109 Impact of Personalization Recommendation System on Mobile Electronic Commerce Consumer's Purchase Decisions and Its Application Strategy .....	Su Kai, <i>et al.</i>
111 The Role of the Construction of Financial Markets in Internationalization of RMB .....	Liang Xiaolong, <i>et al.</i>
113 The Impact of Transformation of Value-added Tax Reform to Accounting .....	Wen Jun
114 Problems of Industrialization of Agriculture of Weinan City in the Rural Economy and Solutions .....	Qu Xiaojuan
115 Discrimination on the Overall Budget .....	Chai Meiqun, <i>et al.</i>
117 Analysis of Honest Trade in E-commerce and Countermeasures .....	Zhang Yusong
118 Reducing Cost of Projects in the Whole Process, Learning from Foreign Experience .....	Liu Rui

**IT**

119 The Segmentation and 3D Reconstruction of Human Brain MR Images Based on VTK .....	Zhang Haiyan
121 Reflections on Digitalization Development of Shaanxi Dongfu Shadow Puppet Play .....	Yang Fangqi, <i>et al.</i>
123 Discussion on the Power Control Technology of WCDMA .....	Wu Jing, <i>et al.</i>
124 Work of Reference and Consulting under New Information Environment .....	Yang Liyun
125 Research on Trend of Airborne Management System .....	Jia Linsheng, <i>et al.</i>
127 Construction Scheme of the Future Supermarket Based on RFID Technology .....	Lu Qinghua
128 Time Series Prediction Research Based on BP Neural Network .....	Guo Feng, <i>et al.</i>
130 The Application of Computer Technology in Digital Museum .....	Ji Yali, <i>et al.</i>
131 Discussion on the Main Technology in Wireless Networks .....	Jing Na
133 Design and Implementation of RS485 in Wind Generation Communication .....	Lu Gang, <i>et al.</i>
134 Research on Competitive Strategy of China Unicom in 3G Era .....	Fu Ya'nan, <i>et al.</i>
136 Discussion on the Negative Effect of the E-government Information System and Ethical Demands .....	Wang Yaqiang
137 Failure Detector II Automatic Test System .....	Guo Haiyan
139 Quantitative Analysis in the Polarized Light Experiments .....	Feng Jianmei, <i>et al.</i>
140 Application of Technology of Intelligent Video Surveillance in Prison .....	Zhang Junfang
142 The Application of Data Mining Technology in College Library and Preponderance .....	Wang Xuecheng
143 Analysis of Data Mining Employment in the Management Information System .....	Sun Jilong
145 Obstacles in the Construction of E-government in China .....	Lv Hongxiang
146 The Application of Embedded Web Technology in the System of Grid Remote Monitoring .....	Pan Haixia, <i>et al.</i>

THEORIE&PRAXIS

148 The Errors and Countermeasures of School-running Ideas in Local Small and Medium Sized Universities ..... Chen Haili, *et al.*  
 150 Bringing the Dry Etching Technique of Silicon into the Designed and Investigative General Physics Experiment ..... Li Wei  
 151 The Analysis on Automatic Transmission Fault Caused by ATF ..... Bian Bo  
 152 Research and Re-transformation of Imported Sludge Incineration Device ..... Tong Fei, *et al.*  
 154 Research on Tribological Properties of Copper, Graphite Modified UHMWPE Composite Materials ..... Huang Chuanhui, *et al.*  
 156 Determination of Diazepam in Serum by HPLC ..... Chen Zichun  
 157 Testing Technology and Methods of Food Microorganism ..... Chen Pengyun  
 158 Method Study of Establishing Random Aggregate Model of Recycled Concrete by ANSYS ..... Chang Yanzheng

LEGAL CORNER

160 Discussion on Robbing in Living Room ..... Sun Shuqiang  
 161 Strengthen the Legal Awareness of Nursing Students ..... Xu Jiaping  
 162 Brief Discussion on the System of Real Estate Registration ..... Li Ning  
 163 Activating the Approach of Jury Option; Regulation and Relief ..... Bai Yanping  
 165 Strengthening Legal Education to Promote Rule of the Law ..... Sun Yinghong  
 166 Research on Judicial Control of Juvenile Crime in Foreign Countries ..... Chen Xiaowei, *et al.*

EDUCATION & TRAINING

168 Review of Domestic Research on Physical Self-Concept of College Students ..... Wang Cuiping  
 170 Effective Ways of Training Double-qualified Teachers ..... Wang Yan  
 171 The Research and Practice on Multi-level Teaching in Math Specialized Courses ..... Chen Guangfeng, *et al.*  
 172 Foreign Literature Teaching of Chinese Department in China's Universities: Predicament and Way-out ..... Liang Weihua  
 174 Application of Two-way Perspective of Psychological Contract in Higher Education ..... Xie Junqiang, *et al.*  
 176 Significance and Means of Table Manners Education of Children in Kindergarten ..... Fu Yuanlei  
 178 The Feature of the Integration of Knowledge, Image, Scientific Research ..... Xiao Shufen  
 179 Discussion on the Idea and Method of Scientific Research Work in Higher Vocational Colleges ..... Liu Yanmin  
 180 Training the Correct Losing Weight Opinion of College Students ..... Li Xiagong, *et al.*  
 182 Research on Assessment System of Probationary Party Member of Higher Vocational School during Post Practice ..... Zhang Shiqing  
 183 Consideration of Employment of Undergraduate Program of Sino-Russian Joint Education ..... Liu Yinting  
 185 The Application and Research of Network Security Experiment Teaching Based on Virtual Machine Technology ..... Zhao Xuemin, *et al.*  
 186 Research on the System of Social Sports Major Curriculum ..... Yang Jianshe, *et al.*  
 188 Research on Inspection Appraisal in Automobile Specialized Teaching ..... Ren Chunhui  
 189 Research on Network Ideological and Political Education of Undergraduate ..... Lv Yumei, *et al.*  
 191 Promoting Level of Courseware Making of Nursery Teachers Using Multi-media ..... Jiang Liming  
 192 The Research on Logistics Case Teaching Based on Case Difficulty Cube ..... Huang Ying, *et al.*  
 194 Building All-round Monitoring and Evaluation System of Teaching Quality in Higher Vocational Schools ..... Zhang Lili, *et al.*  
 195 Implementation of Personnel Training Model of Work and Study Combination in Higher Vocational School ..... An Xia  
 197 Discussion on How to Improve the Overall Level of Professional Ethics ..... Bai Fengling  
 198 Realization of Higher Mathematic Teaching Integrated with Mathematic History ..... Yin Junfang  
 199 The Research on Joint Effect of Ideological Education in Higher Vocational Colleges ..... Chai Xiumei  
 200 Marketing Status of Higher Vocational School in Xinjiang ..... Qiu Xiaoming  
 202 Importance of Undergraduates' Shaping-up Class Viewed from Dialectic Relation of Internal Cause and External Cause ..... Da Yingjuan, *et al.*  
 203 Necessity of Construction of Teacher Performance Assessment System Viewed from Forest Effect ..... Liu Peng, *et al.*  
 204 Beingness of Positive Solutions of a Class of Semilinear Equation Contained Sobolev-Hardy Critical Exponent ..... Liu Zhiyang  
 206 Research on Adaption and Developing Mechanism of Student Village Official ..... Wei Xueqing, *et al.*  
 207 Investigation and Analysis on Sports Life of Undergraduates in Shanbei ..... Yan Qiang  
 208 Integration of Professional Education and Entrepreneurship Education in Higher Vocational School ..... Hong Xiao, *et al.*  
 210 Management Art of the Office Work in Colleges at the Departmental Level ..... Zhang Jinhua  
 212 Research on Integration of Theory and Practice Teaching Reform of Traditional Chinese Medicine Speciality ..... Feng Weixi, *et al.*  
 213 On the Strengthening of Academic Power in Vocational College ..... Ma Zhenwei  
 216 Practice and Research on Work-Study Combination Education Mode of Higher Vocational Artistic Designing Major ..... Yan Zengbin  
 218 Logical Structure Research on Campus Culture in the New Period ..... Wang Wei  
 220 Exploration and Thinking about Higher Occupational's Servicing Skills ..... Du Juanli, *et al.*  
 221 Research on Work-study System Optimization in Colleges ..... Wu Hao, *et al.*  
 223 Review on "Evolution of Form" in "Summary of Literature" ..... Yu Lu  
 225 Research on Feasibility of Implementing Sports Paid Service in College ..... Chen Jian  
 226 Research on Teaching of Organic Chemistry and Organic Chemistry Experiment ..... Xu Huaichun  
 227 The Hyper-order of Dirichlet Series of Infinite Order in the Plane ..... Xiayimaierdan·Apaer, *et al.*  
 228 Optical Fiber Communication Technology "Integration of Teaching" Teaching Research and Discussion ..... Tian Guodong  
 230 The Evaluation Information System Design of Higher Vocational Colleges Specialty Vitality ..... Wu Qi, *et al.*  
 231 The Practice of Modern Manufacturing Technology Teaching Fusion ..... Wang Jilin, *et al.*  
 232 Statistic Analysis of College Students' Mental Health Based on Characteristics Differences ..... Shen Xiaoqia, *et al.*  
 234 Discussion on "Mechanical Drawing" Teaching ..... Qiang Xinmei  
 235 Teaching and Learning in Japanese Reading Courses ..... Li Hongqi  
 237 Investigation and Analysis on College Student Cadre Positioning and Present Situation ..... Pan Xuefeng, *et al.*  
 238 Research on Internal Motive Mechanism of Service Industries in College and Social Development of Local Economic ..... Wang Chao, *et al.*  
 240 Targets of Higher Vocational Education Should be Accurately Positioned to Train Applied Talents with High-technology ..... Zhang Xiaoling

241 Constructive Suggestion about Co-development of Education and Scientific Research for University .....	Zhang Xiongxing, <i>et al.</i>
242 Research on Personality Status of Undergraduates in Local College and Influencing Factors .....	Li Yulu
244 Application of Problem-based Teaching in Engineering Mechanics of Higher Vocational College .....	Suo Xiaohong
245 Public Foreign Language Teaching from Culture Perspective .....	Ma Yan
247 Brief Analysis on Student Party Members' Role in College Ideological and Political Education .....	Hu Jintao, <i>et al.</i>
248 Multiple Difficulties and Countermeasures on the Development of the Hui Nationalities' Education in Ningxia .....	Bai Guangzhen, <i>et al.</i>
250 An Investigation on the Present Situation of Extra Coaching among Primary Students in Pucheng County .....	Wang Yajuan
251 Scientific Approach: Ultimate Goal for Teaching Management in Higher Vocational Colleges .....	Lu Juan
253 Reform of the Professional English Teaching Mode of Higher Vocational Electronic Communication Based on CBI .....	Xu Ling
254 Strategies for Teaching and Learning of College English .....	Chen Xinxin
255 Suggestion of Assessment of Advanced Mathematics Course in Higher Vocational School .....	Zhang Gangmin
257 Research on Practice Teaching about Traffic and Civil Engineering Profession of Higher Vocational .....	Qiu Yimei
258 The Construction of Teaching System for Veterinary Microbiology Experiment .....	Tian Lihong, <i>et al.</i>
260 Discussion on the Key Issues of Teaching Reform on Engineering Specialty Courses .....	Gao Xing, <i>et al.</i>
261 Discussion on Methods of Listening and Speaking for "Listening and Speaking of English" .....	Huang Ying
263 Innovative Research on Party Construction Work of Library in Higher Vocational Colleges .....	Ma Nanxiang
264 Exploration on the Teaching Method of Aerobics in College .....	Wang Haihu, <i>et al.</i>
265 Management Evaluation System of Graduates Based on Scientific Concept of Development .....	Liu Xiaoping
266 Exploration and Practice of Bilingual Teaching for "Environmental Ecology" .....	Yang Yu, <i>et al.</i>
268 Investigation and Research of Training Programs of Social PE Major of Xi'an Technological University .....	Xiang Lijing, <i>et al.</i>
269 Meaning and Mode Exploration on Discussion Method in the Course Teaching of "Animal Laws and Regulations" .....	Zhou Xuehong
271 Problems and Their Measures of Regional University Library Consortia .....	Li Mingzi
272 Research on Reform Implementation Plan for Higher Vocational Optometry Technology Specialty of Five-year .....	Shi Guorong
274 Survey Analysis and Countermeasures of Learning Adaptability for Private University Freshman .....	Wang Lingli
275 Innovative Research on the Construction of Work-integrated Learning Mode Based on International Trade Profession of Higher Vocational .....	Liu Hui, <i>et al.</i>
277 Healthy Cultivation of Young Talents' Spiritual Culture in "Harmonious University" .....	Sun Aidong
278 On Academic Service of College Library .....	Hou Juanxia
280 Brief Analysis of Lacking Responsibility Consciousness of Contemporary College Students .....	Xu Li
281 Characteristics of Art Experiment and Construction Positioning of Its Laboratory .....	Liu Jianmin, <i>et al.</i>
282 How to Strengthen Vocational College Students' Training of Ability in the Course Teaching of Mechanical Design Foundation .....	Culibaha/Ruozi
283 Reflection on the Making and Using of Multimedia Courseware in the Advanced Vocational and Technical College .....	Song Xiang
284 The Application and Exploitation of "5 Lead to Learn a Method" in Undergraduate Course of Accounting Case Study of Open Education .....	Wang Qian, <i>et al.</i>
285 Rational Thinking of Campus Cultural Construction in Colleges and Universities .....	Pan Xiaoyu
287 How to Improve Counselors' Public Lecture .....	Xuan Renqi
288 Research on Body-building Value of Basketball Moves for College Students .....	Wang Yu, <i>et al.</i>
289 Scanning the Construction of China's Colleges and Universities' Physical Education Teaching Material from the Angle of "People-oriented, All-round Development" .....	Wang Feng, <i>et al.</i>
290 Origin of Directional Movement and Its Development Situation in China .....	Yang Danya, <i>et al.</i>
291 Optimization Design of Linkage Mechanism Based on Quantum Particle Swarm Optimization .....	Zhou Ling
293 My Humble Opinion on the "Inclusiveness" of Curriculum System Based on Process .....	Dong Haoyue
294 The Employment-guidance of English Teaching in Higher Vocational Colleges .....	Ye Hua
<b>SOCIAL SCIENCES FORUM</b>	
295 Study on Task Assignment Model of Wartime Equipment Maintenance .....	He Ji, <i>et al.</i>
297 Approaches of the Non-power of Leadership .....	Xie Shijie
298 Medieval Chivalry and Its Decadence .....	Zhang Chunmei
300 On Chinese Forefathers' Sense of Aesthetics with Special Reference to "Goat" Symbolizing Goadluch .....	Li Jianguo
302 How to Practice the Piano Well .....	Yue Mengjie
303 Injury and Prevention of Track and Field Running, Jumping, Throwing in the Common Sports .....	Liu Guiwen
304 Research Report on the Phenomenon of Words Ambiguity in English and Chinese Advertisement .....	Guo Miaomiao, <i>et al.</i>
306 Research Scope of Inter-subjectivity .....	Zhang Cong
307 Reflection on Cadre Troops' Self-construction of Radio and Television .....	Zhan Bicheng
309 The Development of Folk Culture in Poor Areas of West China .....	Yang Wei
311 Reflection on the Construction of Small Emergency Logistics Depot in the Non-war Military Operations .....	Liu Yang, <i>et al.</i>
313 The Research of Apple Vinegar Product .....	Chen Weijia, <i>et al.</i>
315 Explanation on the Basic Constitution of Public Cultural Service System .....	Ma Ding
316 An New Explanation of Oakeshott' Political Philosophy .....	Zheng Liming
318 The Perfect Fusion of Strong and Tender .....	Wang Li, <i>et al.</i>
320 The Management and Countermeasures of Fire for Staff Gathering Places of Public Entertainment .....	Liu Wei, <i>et al.</i>
321 The Quality of Art .....	Zhang Jian
322 Research on the Relation of Athletes' Nutritional Supplement and Athletic Ability .....	Zhang Hui
324 Fundamentals of Document Retrieval Language .....	Wang Zhongqiu
325 Divinity and Humanity in Humanism Concept of Western Europe .....	Zheng Yingxin
327 Analysis and Countermeasure Research on the Cause of Postgraduate's Academic Misconduct .....	Li Zhiqiao
328 PTSD in China—from the View of Criminal Law .....	Li Xiaofu